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       Hajnówka, 28 grudnia 2022 r.  
 

Or.0012.1.7.2022 
 
 

Protokół Nr 30/22 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

 z dnia 21 grudnia 2022 r. 
 

 
Posiedzenie Komisji rozpoczęto o godz. 8:00 w sali Nr 12 Urzędu Gminy. Lista 

radnych uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. W 
posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji. Ponadto w posiedzeniu brali 

udział: Sekretarz Gminy Hajnówka Aleksander Kulik, Skarbnik Gminy Marzena 
Kublik, Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki 
Gruntami - Andrzej Golonko oraz Inspektor oświaty, księgowości i obsługi finansowej 
jednostek organizacyjnych oświaty Krystyna Onopryjuk. Przewodnicząca Komisji 
Katarzyna Jakubowska otworzyła posiedzenie, przywitała przybyłych oraz 
przedstawiła proponowany porządek obrad (Załącznik Nr 2 do protokołu) w następującym 
brzmieniu: 

  
1.  Otwarcie posiedzenia Komisji. 
2.  Przedstawienie porządku obrad. 
3.  Rozpatrzenie i opiniowanie projektów uchwał: 

3.1 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok; 
3.2 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka 

na lata 2022-2028; 
3.3 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Hajnówka na lata 2023-2028; 
3.4 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Hajnówka na 2023 rok; 
3.5 w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Gminy Hajnówka 

oraz planu pracy Rady Gminy Hajnówka na 2023 rok; 
3.6 w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu używanego do 

przewozu przez rodziców lub opiekunów prawnych, dzieci i uczniów 
niepełnosprawnych do przedszkola, szkoły lub ośrodka umożliwiającego 
realizację obowiązku przedszkolnego, szkolnego lub obowiązku nauki; 

3.7 w sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy środków na dofinansowanie 
doskonalenia zawodowego nauczycieli na 2023 rok; 

3.8 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi;   

3.9 w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody dla pomników przyrody;  
3.10 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

w sprawie przekazania przez Gminę  Hajnówka Gminie Czyże zadania 
w zakresie zapewnienia bezpłatnego transportu i opieki w czasie 
przewozu uczniów Szkoły Podstawowej w Czyżach będących 
mieszkańcami Gminy Hajnówka. 

4. Zapoznanie się z Informacją z realizacji uchwał Rady Gminy Hajnówka 
podjętych od maja 2022 roku do listopada 2022 roku. 

5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 
Do przedstawionego porządku obrad uwag nie zgłoszono.  

Do punktu 3-go. Rozpatrzenie i opiniowanie projektów uchwał: 
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3.1 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok;  
Skarbnik Gminy Marzena Kublik przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2022 rok. Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany 
wprowadzone do budżetu. Objaśnienia dokonanych zmian zawarte zostały w 
załączniku Nr 6 do projektu uchwały. Pani Skarbnik dodała, iż po dokonanych 
zmianach dochody budżetu zamkną się kwotą 36 242 207 zł a wydatki kwotą       
36 932 264 zł.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Podjęto dyskusję na temat 
zakwaterowanych na terenie Gminy Hajnówka uchodźców z terytorium objętego 
wojną w Ukrainie.    

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).    
(Załącznik Nr 3 do protokołu) 

 
 

3.2 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Hajnówka na lata 2022-2028.  

Skarbnik Gminy Marzena Kublik przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka na lata 2022-2028. 
Wyjaśniła, iż projekt uchwały dotyczy zmian w zakresie dochodów i wydatków 
budżetowych oraz konstrukcji budżetu. Pani Skarbnik nadmieniła, iż dostosowano je 
do aktualnych zmian w budżecie a także uaktualniono wykaz przedsięwzięć. 
Poprosiła o pozytywne zaopiniowanie przedstawionego projektu.    

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).    
(Załącznik Nr 4 do protokołu) 

 
 

3.3 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Hajnówka na lata 2023-2028.  

Skarbnik Gminy Marzena Kublik przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka na lata 2023-2028. 
Dodała, iż niniejszy projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 
Regionalną Izbę Obrachunkową w Białymstoku.    

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).    
(Załącznik Nr 5 do protokołu) 

 
 
3.4 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Hajnówka na 2023 rok; 
Skarbnik Gminy Marzena Kublik przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Hajnówka na 2023 rok. Poinformowała, iż niniejszy 
projekt był już przedmiotem dyskusji podczas posiedzenia Komisji w dniu 7 grudnia 
2022 r. Dodatkowych pytań nie zadano.  

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).    

(Załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

 
 
3.5 w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Gminy 
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Hajnówka oraz planu pracy Rady Gminy Hajnówka na 2023 rok; 

Referent ds. obsługi Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Gminy Hajnówka oraz planu pracy Rady 
Gminy Hajnówka na 2023 rok.   

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).    
(Załącznik Nr 7 do protokołu) 

 
 
3.6 w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu używanego do 

przewozu przez rodziców lub opiekunów prawnych, dzieci i uczniów 
niepełnosprawnych do przedszkola, szkoły lub ośrodka umożliwiającego 
realizację obowiązku przedszkolnego, szkolnego lub obowiązku nauki; 

Inspektor oświaty, księgowości i obsługi finansowej jednostek organizacyjnych 
oświaty Krystyna Onopryjuk przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 
stawki za 1 km przebiegu pojazdu używanego do przewozu przez rodziców lub 
opiekunów prawnych, dzieci i uczniów niepełnosprawnych do przedszkola, szkoły lub 
ośrodka umożliwiającego realizację obowiązku przedszkolnego, szkolnego lub 
obowiązku nauki. Dodała, iż poprzednia uchwała została uchylona przez Wydział 
Nadzoru Urzędu Wojewódzkiego, który stoi na stanowisku, iż w treści uchwały muszą 
być wprowadzone konkretne kwoty.   

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).    
(Załącznik Nr 8 do protokołu) 

 
 
3.7 w sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy środków na 

dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli na 2023 rok; 
Inspektor oświaty, księgowości i obsługi finansowej jednostek organizacyjnych 

oświaty Krystyna Onopryjuk przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyodrębnienia 
w budżecie gminy środków na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli 
na 2023 rok. Pani Inspektor dodała, iż co roku Rada Gminy  zobowiązana jest do 
podjęcia uchwały i zabezpieczenia środków finansowych na doskonalenie nauczycieli. 
Poprosiła o pozytywne zaopiniowanie przedstawionego projektu.    

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).    
(Załącznik Nr 9 do protokołu) 

 
 
3.8 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki 
Gruntami - Andrzej Golonko przedstawił projekt uchwały w sprawie pokrycia części 
kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 
niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Kierownik ponadto poinformował, iż na 2023 roku nie przewiduje się zwiększania 
opłat mieszkańcom za gospodarowanie odpadami komunalnymi.   

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Podjęto dyskusję na temat dzikich 
wysypisk śmieci na terenie Gminy. Kierownik poinformował o wynikach kontroli 
prawidłowości segregacji odpadów przez mieszkańców Gminy Hajnówka.  

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).    
(Załącznik Nr 10 do protokołu)  
 
 
3.9. w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody dla pomników 

przyrody; 
  Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki 
Gruntami - Andrzej Golonko przedstawił projekt uchwały w sprawie zniesienia formy 
ochrony przyrody dla pomników przyrody. Dodał, iż Nadleśnictwo Hajnówka złożyło 
wniosek o zniesienie formy ochrony przyrody dla wymienionych w projekcie drzew. 
Nadmienił, iż zniesienie formy ochrony następuje w celu zapewnienia bezpieczeństwa 
powszechnego.    

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).    

(Załącznik Nr 11 do protokołu)  
 
Radny Anatol Skiepko skierował pytanie do Kierownika Referatu Inwestycji 

Andrzeja Golonko dotyczące kolejności wykonywania zaplanowanych zadań 
inwestycyjnych w 2023 roku. Kierownik odpowiadając na pytanie wymienił: 
przebudowa budynku po  kotłowni PGR w Nowoberezowie oraz boisko wraz ze  
skocznią w dal, bieżnią i rzutnia kulą przy Szkole Podstawowej w Dubinach. 
Kierownik poinformował, iż boisko będzie trawiaste z bramkami oraz z możliwością  
zamontowania siatki do siatkówki. Dodał, iż jest już wyłoniony w przetargu 
wykonawca na tę inwestycję. Ponadto Kierownik poinformował, iż w styczniu będzie 
ogłoszony przetarg na planowane przebudowy dróg o łącznej długości 17 kilometrów. 
Kierownik wymienił szczegółowo odcinki dróg do przebudowy oraz napotkane kłopoty 
związane ze wzrostem kosztów tej przebudowy. Radny Anatol Skiepko zwrócił również 
uwagę na potrzebę remontu drogi na stary cmentarz w Dubinach. Kierownik 
poinformował, iż jeżeli odbędzie się wszystko bez dodatkowych, nieprzewidzianych 
robót,  zostanie ułożony wodociąg do Nieznanego Boru, kanalizacja na ul. Torowej w 
Dubinach oraz w razie potrzeby zostanie połączony wodociąg Orzeszkowa z 
wodociągiem Nowoberezowa.  
 
 

3.10. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
międzygminnego w sprawie przekazania przez Gminę  Hajnówka Gminie Czyże 
zadania w zakresie zapewnienia bezpłatnego transportu i opieki w czasie 
przewozu uczniów Szkoły Podstawowej w Czyżach będących mieszkańcami 
Gminy Hajnówka. 
 Sekretarz Gminy - Aleksander Kulik przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie przekazania 
przez Gminę  Hajnówka Gminie Czyże zadania w zakresie zapewnienia bezpłatnego 
transportu i opieki w czasie przewozu uczniów Szkoły Podstawowej w Czyżach 
będących mieszkańcami Gminy Hajnówka oraz przedstawił obszerne uzasadnienie.      

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Podjęto dyskusję. Przewodnicząca Komisji 
K.Jakubowska przedstawiła argumenty przemawiające za koniecznością podjęcia 
niniejszej uchwały.   

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (3 głos ZA, PRZECIW 
zagłosował – J. Kraśko).    

(Załącznik Nr 12 do protokołu)  
 

 
Do punktu 4-go. Zapoznanie się z Informacją z realizacji uchwał Rady Gminy 
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Hajnówka podjętych od maja 2022 roku do listopada 2022 roku  
Sekretarz Gminy - Aleksander Kulik przedstawił Informację z realizacji uchwał 

Rady Gminy Hajnówka podjętych od maja 2022 roku do listopada 2022 roku.  
Do przedstawionej informacji uwag nie zgłoszono. 
(Załącznik Nr 13 do protokołu)  

 
 
Do punktu 5-go.  Sprawy różne. 
 Sekretarz Gminy poinformował, iż istnieje możliwość zakupu węgla. 
Przedstawił szczegółowo zasady dystrybucji węgla na terenie Gminy Hajnówka. 
Podjęto  dyskusję w tym temacie.      
  
 
Do punktu 6-go. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

Wobec wyczerpania się porządku dziennego obrad i braku innych spraw 
Przewodnicząca zakończyła posiedzenie Komisji. 
 

Protokolant: 

Taisa Własiuk 

 

Przewodnicząca Komisji 

Katarzyna Elżbieta Jakubowska 

 

Hajnówka, dnia 28 grudnia  2022 r. 


